外來人口申請變更「新式統一證號」注意事項

Notice for Foreign Nationals Applying to Update the New UI No.

因應內政部新式外來人口統一證號專案於 110 年 1 月 2 日起實施·將現行統一證號調整為 1 碼英文+9 碼數字身分證字號格式·如您已換發新式統一證號·提醒您以下事項:

In respond to the New UI No. Format for Foreign Nationals policy starting from January 2, 2021 by Ministry of the Interior, the New UI No. will use the format as National ID, with one letter followed by nine numbers. If you had already applied for the New UI No., please note the following:

- 1. 請確認留存於本公司之統一證號與金融機構留存之證號是否相符,以確保您的交易權益
 To assure the functional transaction, please confirm your ID number is the same as the ID number retained by the bank.
- 2. 配合內政部新式外來人口統一證號換發作業,您如欲申請變更,請參考以下步驟 If you would like to update UI No., please refer to the following steps
 - (1) 下載並請填寫 受益人基本資料、印鑑(含姓名)變更申請書

 Download and fill the Changing for Basic Information of Individual Account form from First Securities Investment Trust Company Limited website.
 - (2) 勾選並填寫第11項.變更身分證字號,在第二頁左下角加蓋原留印鑑
 Click and fill in item eleven to change the ID number
 Sign (or stamp) at the bottom left corner of the second page. The signature or seal must be verified by First Securities Investment Trust Company Limited.
 - (3) 檢附受益人基本資料、印鑑(含姓名)變更申請書、新式統一證號證件影本及第二證明文件(例如:護照、健保卡)、親洽或郵寄至本公司辦理變更

Carry on or post the following documents to First Securities Investment Trust Company Limited to update your information.

- the Changing for Basic Information of Individual Account form
- ID copy of the new R.O.C. (Taiwan) Resident Certificate with the "New UI No."
- The second identity document copy (ex. Passport · Health ID card....)
- 3. 若有相關問題·歡迎致電本公司客服專線 0800-005-908 洽詢。

If you have any questions related to financial services, please contact $0800-005-908 \cdot$ we will serve you wholeheartedly. Thank you for your cooperation.

- 台北總公司: 104477 台北市中山區民權東路三段 6 號 7 樓 (02) 2504-1000 FSITC Taipei Headquarters (02) 2504-1000
 - 7F., No. 6, Sec. 3, Minguan E. Rd. Zhongshan Dist., Taipei City 104477, Taiwan (R.O.C.)
- 新竹分公司: 300024 新竹市英明街 3 號 5 樓 (03) 525-5380 Hsinchu Branch (03) 525-5380
 - 5F., No. 3, Yingming St. North Dist., Hsinchu City 300024, Taiwan (R.O.C.)
- 台中分公司: 403308 台中市自由路一段 144 號 11 樓 (04) 2229-2189 Taichung Branch (04) 2229-2189
 - 11F., No. 144, Sec. 1, Ziyou Rd. West Dist., Taichung City 403308, Taiwan (R.O.C.)
- 高雄分公司: 806615 高雄市前鎮區民權二路 6 號 21 樓之 1 (07) 332-3131 Kaohsiung Branch (07) 332-3131
 - 21F.-1, No. 6, Minguan 2nd Rd. Qianzhen Dist., Kaohsiung City 806615, Taiwan (R.O.C.)